
Z Á P I S 

z 23. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 22. září 2022, od 16.00 hodin 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

 

   Dvacáté třetí zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin 

starostou obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  

   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 

zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 

úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, a 

to od 15. 9. 2022 do 22.9. 2022 a zveřejněna na elektronické desce. 

   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Omluven: Bc. Křenek Petr, Mgr. Juříčková Zdenka 

Pozdní příchod: 0  

Dřívější odchod: 0 

Na zasedání zastupitelstva byl 1 host 

    

 

URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

 

   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Barabáš Vlastimil, Ing. Mikulenka Jan, členové 

návrhové komise: Fárek Milan, Vránová Jana a zapisovatelku paní Radomilu Kantorovou, 

pracovnici obecního úřadu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli zápisu: Barabáš Vlastimil, Ing. 

Mikulenka Jan, členové návrhové komise: Fárek Milan, Vránová Jana a zapisovatelku paní 

Radomilu Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno . 

 

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. (příloha č. 2) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 23. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva 

2. Plnění příjmů a výdajů za leden až srpen roku 2022 

3. Investiční akce 

4. Informace o požadavcích na opravy cest 

5. Různé 

6. Rozpočtové opatření č. 3 



Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

BOD I. KONTROLA PLNĚNÍ MINULÉHO ZASEDÁNÍ 

Informovala místostarostka 

- Umístění lavičky u kapličky na Nové – místostarostka, splněno 

- Radar u zbrojnice – starosta – nesplněno, přesunuto po realizaci úpravy křižovatky 

- Koupě pozemku pro SDH střed – místostarostka – smlouva připravena 

- Záměr na prodej pozemku (3x) – starosta – splněno 

- Přehled oprav MK – místostarostka – splněno, podrobně v samostatném bodu programu 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schválilo bere na vědomí informace o plnění usnesení 

minulého zasedání. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.3 bylo schváleno. 

 

 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA 1-8/2022 

Informoval starosta. (příloha č. 3) 

Příloha k plnění rozpočtu byla rozeslána zastupitelům předem. 

 

Plnění příjmů a výdajů   

Příjmy  49,932 531,23 

Výdaje: 38,803742,68 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů za leden až srpen 

roku 2022. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.4 bylo schváleno. 

 

 

BOD III. INVESTIČNÍ AKCE 

Informoval starosta 

 

Investiční akce hotové: 

OPRAVA MK 

2,5 km opraveno, za cca 3,9 mil Kč. 

Ing. Žitník: - oprava prolomeného propustku na MK k Rohlovi bude? Odpověď: plánujeme 

příští týden. 

 

CHODNÍK I/35 

Krátkodobý úvěr budeme čerpat v půlce října, předpoklad čerpání cca 5-6 mil. Kč. Hotové na 

konci listopadu. 

 

PARKOVIŠTĚ OÚ  

hotovo 

 

PUMPTRACK 

Slavnostní otevření na začátku prázdnin. 

 



REKUPERACE 

Výměna kotlů v MŠ a ZŠ téměř hotové, rekuperace hotové.  

 

Investiční akce rozpracované: 

CYKLOCHODNÍK KNĚHYNĚ 

Dokumentace projektovaná rozesláno na dotčené orgány, vyřizujeme stavební povolení. 

 

 

PUSTEVNY 

Schválená dotace 9 mil. Kč z MMR, z Krajský úřad Zlínského kraje přislíbil 6 mil. Kč a 

následně schválil další 4 mil. Kč. Máme tedy přislíbeno 19 mil. Kč dotací. Dopracovaná 

dokumentace, soutěžilo se, přihlásil se však pouze jeden zájemce. Rozpočet 21 mil. Kč, firma 

Navláčil nabídla 27,5 mil. Kč. S MMR se řeší opakování soutěže, aby se sešlo více nabídek, a 

termín prodloužení. 

 

KŘIŽOVATKA 

Žádost schválena – 15 mil. Kč rozpočet – dotace ze SFDI – 11 mil. Kč. 

 

ZÁZEMÍ SDH 

Na Plančáku se řeší ve spolupráci s hasiči tréninkové hřiště a zázemí pro SDH. 

 

HŘIŠTĚ  

Oprava hřiště FK Prostřední Bečva – fotbalisté již mají 7 mil. kč na účtu, realizace 02-09/2023. 

 

OPTICKÁ SÍŤ 

Při realizaci chodníků dochází k pokládání optické sítě. FA CETIN bude řešit rozšiřování 

zasíťování. Mají podklady, co plánujeme. Vysílač 5G by se měl postavit, CHKO bude souhlasit. 

 

ZÁCHYTNÉ PARKOVIŠTĚ 

Projekt hotový, máme souhlas PČR, majitelka objektu nesouhlasí se sjezdem. Řešení – 

zachování příjezdu k nemovitosti po obecním pozemku, pouze s podmínkou souhlasu se 

stavbou. 

ŘSD nesouhlasí se zvyšování sjezdů na I/35. 

 

KONTEJNERY 

Realizace kontejnerových hnízd. Prozatím hotové dvě. 

 

KANALIZACE+VODA 

Prodloužení u jízdárny, prodloužení k našemu pozemku na záchytné parkoviště.  

 

ČOV MODERNIZACE 

Propojení na ČOV Zubří – připravuje se jednání Horní Bečvy a Povodí. Stávající kanalizace 

splašková, překolaudovat (možnost i dešťové kanalizace). Musí se udělat odlehčovací komory. 

Projektování je problematické. Musí se to řešit, malé ČOV nejsou rentabilní. Cena modernizace 

cca 20-40 mil. Kč. Provoz je drahý, dotace pouze 30%. 

 

HALA 

Budeme projektovat. 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o investičních akcích 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 



Usnesení č.5 bylo schváleno. 

 

 

BOD IV. POŘADNÍK OPRAVY CEST 

Informovala místostarostka (příloha č. 4). 

Hotové opravy MK Jalovčí, v kempu, na Nové, v Huti, Adámky u Koutného. Požadavků na 

opravy je hodně, budou se provádět až 2023. 

Některé úseky jsou nepřiměřeně dlouhé, realizace je málo pravděpodobná. Požadavky jsou na 

opravy cest na obecních pozemcích i spolkových pozemcích. To je větší problém. 

Bc. Uhlářova: zařadit do pořadníku opravu MK v Řečišti u paní Zikové, je ve velmi špatném 

stavu.  

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o požadavcích na opravu 

místních komunikací 

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 1 

Usnesení č.6 bylo schváleno. 

 

 

BOD V. RŮZNÉ 

Informoval starosta 

KONTROLA 

- Proběhla kontrola z MV. Většina požadavků na opravu provedena. Chyba na webových 

stránkách – opraveno. Byl zaslán nepodepsaný zápis – opraveno. Nařízení – vše znovu 

projednat na OZ a poslat znovu ke kontrole.  

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí, že byl doplněn chybějící podpis druhého 

ověřovatele na zápis ze zasedání zastupitelstva konaného dne 24. 6. 2021 a dále byly na webové 

stránky obce doplněny informace poskytnuté na základě žádosti o informace ze dne 22. 2. 2021 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.7 bylo schváleno. 

 

KAVÁRNA 

- Současná nájemkyně kavárna dala k 30.9.2022 výpověď. Vyhlášen nový záměr na 

pronájem – 2 žádosti: Žitníková Miroslava – květinářství + kavárna 

   Pobořilová Vidče – provozovala ve Val. Meziříčí, tam končí. 

Návrh – pronajmout kavárnici z Vidče. 

Stodůlka: nespojovat s květinářstvím 

Fárek: květinářství a kavárna – problém s hygienou 

Ing. Žitník: jsem také pro kavárnu 

 

LÉKÁRNA  

- Vyhlášený záměr – jeden zájemce – Fersterová Alice – pedikúra. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje pronájem prostor kavárny v domě služeb 

Prostřední Bečva 430 paní Aleně Pobořilové, bytem Vidče 589 za cenu 1000,-Kč/ měsíčně 

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 1 

Usnesení č.8 bylo schváleno. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o pronájmu prostor bývalé 

výdejny léčiv 



Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.9 bylo schváleno. 

 

SOKOLOVNA 

Fotbalový klub vyřizuje dotace na provoz klubu. Musí doložit, že byli majiteli nebo nájemci 

přízemních prostor sokolovny. Byl vyvěšen záměr na pronájem.  

Ing. Mikulenka: záměr jen na bufet? Odpověď: bufet i zázemí 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje pronájem prostor přízemí Sokolovny FK 

Prostřední Bečva za částku 1,-Kč/měsíčně 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.10 bylo schváleno 

 

VALAŠSKÉ MUZEUM V PŘÍRODĚ 

Žádost o vyřazení pozemku před Libušínem jako pozemku pro užívání veřejného prostranství 

(dle vyhlášky). Návrh: nevyřazovat pozemek, nejsme majitelé, můžeme tak regulovat činnost 

před Libušínem. Muzeum to pronajímá provozovatelům Libušína.  

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje nesouhlas s vynětím pozemku parc. č. 2997/4, 

k. ú. Prostřední Bečva ze seznamu pozemků stanovených veřejnou vyhláškou č. 3/2021, o 

místním poplatku za užívání veřejných prostranství 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.11 bylo schváleno. 

 

LOGO OBCE 

V příštím roce výročí 320 let od první zmínky o Prostřední Bečvě. Připravuje se kniha o obci. 

Máme osnovu, zpracovatele, ještě chybí grafik. Kniha by byla pro všechny. Většinou fotky, 

historie, současnost, spolky atd. Tam by se uplatnilo logo obce. Mohlo by se používat na dopisy, 

webovky atd., podobně jako na Horní Bečvě. Prozatím používáme znak obce. V MRR je projekt 

na úřední desku a identita Rožnovska. Uvažuje se, že se použijí finance na pořízení loga všem 

obcím v MRR. Do konce února to musí být zpracované. 

Stodůlka: bude více návrhů na logo? Odpověď: ano 

Místostarostka: uvažujeme, jestli to bude vybírat zastupitelstvo, nebo bude komise, popř. 

veřejnost 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje pořízení nového loga obce. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.12 bylo schváleno. 

 

SÚS 

Výměna pozemků byla schválena, řeší se smlouva, v plánu stavba nové haly na posypovou sůl 

Bc. Uhlářová: Nebude to hyzdit okolí? Odpověď: Je to další hangár, nevidím v tom problém. 

 

Bc. Uhlářová: Z druhé strany ve špici nemají volný prostor? Odpověď: Ne, je to obecní 

pozemek. 

 

Ing Mikulenka: Takže tam bude věcné břemeno pro příjezd? Odpověď: Bude to řešit ČEZ a 

budou potřebovat náš souhlas a souhlas s příjezdem. V zastupitelstvu budeme řešit služebnost. 

Stodůlka: Už teď je tam hromada Odpověď: Ano, je to taková průmyslová zóna. 

Místostarostka: Co vím, tak tam plánují plot. 



 

PETICE OBČANŮ 

 

Petice paní Hartmanové a jejich sousedů. Akce, které se konají na sokolovně, jsou problémem 

pro okolní sousedy. Například předpouťová zábava, tam je cca 1000 lidí. Letos to po 

předpouťové bylo hrozné. Panu Juříčkovi, který tam bydlí, někdo přeběhl přes auto. Všude 

dokola byl nepořádek. Mají naše pochopení. Jsme ale proti zrušení všech akcí. Akce tam vždy 

byly a být by tam měly.  

Požadavky:             

- stanovit závazné podmínky pořádání a ukončení akcí, Zajištění pořádku,        

Bezpečnost, Povinnost úklidu, určit osobu odpovědnou za dodržování podmínek a 

zkrátit doby rušení nočního klidu – max 1x v kalendářním měsíci. Max o 2 hodiny. 

Starosta – Toto reálné není – pořádání letního kina vyžaduje také zkrácení doby 

nočního klidu, ten se vztahuje na celou obec. 

Budeme schvalovat vyhlášku dříve – už teď se týká pouze veřejných akcí. 

Bc. Uhlářová – u nás už je klid, sjednali jsme nápravu. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí petici občanů za regulaci přístupnosti 

sportovních a veřejných podniků a případů vymezení doby nočního klidu  

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.13 bylo schváleno. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi připravit nájemní smlouvu pro 

pořadatele kulturních a společenských akcí o užívání prostorů budovy Sokolovny, na adrese 

Prostřední Bečva 427, 756 56 a přilehlého výletiště, která bude vždy obsahovat jméno hlavního 

pořadatele, striktně dané podmínky pronájmu (dodržování nočního klidu, zajištění 

bezproblémového průběhu akce, závěrečný úklid, apod.) a sankce za jejich porušení  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.14 bylo schváleno. 

 

ZÁHOŘANÉ 

Záhořané dostávají dotace na činnost 30 000 Kč a na festival dechovek 25 000 Kč. Kvůli 

nepříznivému počasí jim finance na dechovky nevyšly. Pan Růčka přišel s žádosti na převod 

finančních prostředků na pořádání festivalu. Vyplacené částky dotací vrátí a bude jedna 

smlouva s jednou částkou. 

Bc Uhlářová: Škoda, že nepřišlo více lidí, byla to perfektní akce. 

Stodůlka: Mohli bychom tu částku zaokrouhlit. Odpověď: Zaokrouhlíme to na 70 000 Kč. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu účelové neinvestiční dotace pro 

dechovou hudbu Záhořané na pořádání festivalu dechových hudeb ve výši 70 000 Kč. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.15 bylo schváleno. 

 

 

ZAMĚSTNANCI 

Bylo vypsáno výběrové řízení na pozici Pokladní. Proběhly dvě kola. Byla vybrána Ivana 

Růčková. 

Druhé výběrové řízení na pozici řidič. Dnes proběhly pohovory. Zatím není rozhodnuto. 

 

ZPRÁVA O UPLATŇOVÁNÍ ÚP OBCE PROSTŘEDNÍ BEČVA 



Informuje místostarostka (Příloha č. 5) 

Od roku 2018 přes 30 žádostí o změnu. V říjnu předá paní Žváčkové. Na příštím zastupitelstvu 

se budou schvalovat zpracované žádosti. Do té doby stále přijímáme žádosti. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje na základě § 6 odst. 5 písm. b) a § 47 odst. 5 

zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění 

pozdějších předpisů, Zprávu o uplatňování Územního plánu Prostřední Bečva za období 

10/2017 – 4/2022. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.16 bylo schváleno. 

 

SMLOUVA VĚCNÉ BŘEMENO 

 

Část cyklostezky vede na pozemku povodí. Je nutno sepsat služebnost. 

Mikulenka: To je ta část za SÚS? Odpověď: Ano. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje „Smlouvu č. 698/2022-SML o zřízení 

služebnosti“ s Povodím Moravy na pozemku parc. č. 3119/32, k.ú. Prostřední Bečva 

v souvislosti s umístěním a provozováním cyklostezky za celkovou jednorázovou náhradu ve 

výši 71 996,80 Kč + DPH. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.17 bylo schváleno. 

 

 

SMLOUVA VĚCNÉ BŘEMENO 

Týká se stavby nového objektu na Pustevnách. Jde o přeložku nízkého napětí – ČEZ. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje „Smlouvu o zřízení věcného břemene a dohodu 

o umístění stavby“ na pozemku parc. č. 2999/19 a 3141/7 v k.ú. Prostřední Bečva za 

jednorázovou náhradu ve výši 2 000 Kč. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.18 bylo schváleno. 

 

 

SMLOUVA O PŘEVODU PRÁVA 

Musíme převést práva na zplnomocněnou firmu, která bude stavbu realizovat. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje „Smlouvu o převodu práv a povinností 

stavebníka ve stavebním řízení“ pro Rozhodnutí společné územní a stavební řízení ze dne 14. 

6. 2022, spis. Zn. MěÚ/Vyst/102834/2021/Hr k  přeložce NN z důvodu výstavby návštěvnického 

centra na Pustevnách. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.19 bylo schváleno. 

 

 

SMLOUVA O BUDOUCÍ SMLOUVĚ 

 

Na pozemku 1907/2 se staví a potřebují protlakem pod komunikací a vedením přes náš pozemek 

vést kabel vedení. 

 



Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje „Smlouvu o budoucí smlouvě zřízení věcného 

břemen a dohodu o umístění stavby“ na pozemku parc. č. 1907/2, k.ú. Prostřední Bečva za 

účelem uložení 4 bm kabelového vedení NN a jednorázovou náhradu ve výši 2 000 Kč. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.20 bylo schváleno. 

 

PŘEVOD NEMOVISTI 2078/2 PAVEL ZEŤ 

 

Připravena smlouva pro prodej pozemku 2078/2 za částku 20 930 Kč. 

Mikulenka: To zasahuje Bernátkům až do stodoly. Nešlo by jim tam tu část nechat? 

Žitník: Kdyby chtěli Bernátkovi s domem něco dělat, tak nebudou moci kvůli hranici 2,5 m. 

Mikulenka: Oslovit Bernátkovy a zeptat se, jestli by o to měli zájem. 

Žitník: Souhlasím. Pokud o to nebudou mít zájem, tak nebudou. 

Místostarostka: řešení -. Dohoda s majitelem pozemku a panem Zetěm bude k řešení. Dojde 

k dělení pozemků, čímž se to komplikuje a protahuje. 

 

 

POZEMEK 397/38 

Pozemek je nyní zaplocený v zahradě Kubovi. Jedná se o 73 m2. Visel záměr. Máme 

připravenou smlouvu na prodej.  

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje prodej pozemku 397/38, k.ú. Prostřední Bečva 

o výměře 83m2 za celkovou cenu 58 100 Kč. Kupní cena bude zaplacena ve čtyřech po sobě 

jdoucích splátkách. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.21 bylo schváleno. 

 

 

NÁKUP POZEMU 110/17 

Máme obecní komunikaci na pozemku pana Halamíčka a zároveň pan Halamíček má zájem 

odkoupit část pozemku obce. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje nákup pozemku 110/17, k.ú. Prostřední Bečva 

dle GP č. 3034-36/2022 o výměře 331m2 za celkovou cenu 19 860 Kč. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.22 bylo schváleno. 

 

PRODEJ POZEMKU 102/5 

Prodej pozemku panu Halamíčkovi. Dostatečný odstup pro zimní údržbu je zachován. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje prodej pozemku 102/5, k.ú. Prostřední Bečva 

dle GP č. 3034-36/2022 o výměře 82m2 za celkovou cenu 4 920 Kč.  

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.23 bylo schváleno. 

 

VEŘEJNÉ FÓRUM 

Účast kolem 30 lidí. Hlasování o: 

víceúčelové hale – větší rozměr, možnost využití také na kulturní akce, 

horolezecká stěna 



drobné náměty-revize mostů a zábradlí, dětské hřiště u Sokolovny a 

rozšíření osvětlení na kopečky 

priority z minulého veřejného fóra pořádaného loni 

 

 

BOD VI. DISKUSE 

 

Vránová –  

– Budeme muset řešit výtah v domě služeb. Přicházejí pacienti a výtah nefunguje. Musejí 

se vynášet nahoru. Po opravě opakovaně poruchy. 

Starosta – není zase tak starý. Budeme řešit. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva ukládá starostovi řešit nutnou rekonstrukci výtahu 

v domě služeb. 

Usnesení č.24 bylo schváleno. 

 

– Na jakých místech jsou uloženy kontejnery na bioodpad? Lidé se na to ptají a chtěli 

by odpad někam odvést. Jsou plné příkopy. Odpověď -  

Místostarostka – Zajímalo by mě, kdo hází odpad za Jufikem. Zrovna naproti stojí 

kontejner. Jeden stojí za Sokolovnou, jeden v Bacově a v Kněhyních. Máme celkem 

čtyři kontejnery. Jeden využívají zaměstnanci obce.  

Stodůlka – za Sokolovnou bývá hodně plný, využívají jej fotbalisti přes sezónu. Mohlo 

by se zintenzivnit vyvážení. 

Starosta – umístění na návsi není vhodné 

Místostarostka – umístíme jej ke sběrnému dvoru 

 

Fárek – Na chodníku podél I/35 u Zavadilky se propadají kachličky. 

Starosta – Ještě to není opraveno? Bylo to hlášeno firmě, která chodník dělala – 

reklamace. 

- Chodníky jsou zarostlé, je třeba je postříkat nebo vyplít. 

Starosta – Už se na tom pracuje. Pleje je zaměstnankyně obce. 

Barabáš – Chtěl jsem probrat opravu komunikace nad Smočkem. To jsme probrali. 

 

Stodůlka – Řeší se odvodnění na Fiuráškovicích  

Starosta – měli jsme schůzku s projektantem. Situace se řeší. Bude třeba udělat 

hydrogeologický posudek. Vznikne studie, která situaci vyřeší a potom se bude 

postupovat dál. Jedno řešení je vybudování retenční nádrže u Večeřů, kde by se 

voda svedla. Je tam nerovný terén – buď obrovský výkop nebo velký násyp. 

- Informace z úspěchů mladých hasičů – Radka Žitníková uspěla a postoupila 

v kategorii dorostenek. Na krajském kole se moc nezadařilo, ale nakonec jako 

náhradnice postoupila na mistrovství ČR.  

- Uhlářova – To je dobře, mají úspěchy. Jsou šikovní. 

 

Uhlářová – V sobotu se náš významný a nejstarší občan dožívá 98 let.Za dva roky bude 100. 

- Budou se konat Broučci. 

- Za SÚS u cesty je nepořádek. Kdyby se to mohlo nechat odvézt.  

- Krásná kvetoucí náves. 

- Balíčky pro seniory v hodnotě 400 Kč. Navrhuji zvýšit hodnotu balíčku na 500 

Kč od 1/2023. 

- Starosta – Určitě, vzhledem k rostoucím cenám. 



- Mohl by se skácet smrk u paní Dědičové, čp 569? Mají novou kůlnu a hrozí, že 

by mohl spadnout. 

Místostarostka – zajdu za ní 

- Zajdeme tam spolu 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce řešit vzrostlé stromy u čp 569 

v Řečisku.  

Usnesení č.25 bylo schváleno. 

 

- Fárek – Proč to má řešit Obec. Ať si to vyřeší sousedé sami. 

 

- Místostarostka – Zajdeme tam a zkusíme to vyřešit. 

 

BOD XI. ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 3 

Informovala paní účetní (příloha č. 6) 

 

O změnách v rozpočtu č. 3. na rok 2022. Před zahájením zasedání dostali zastupitelé podklady 

k těmto změnám na seznámení se s nimi. 

Účetní paní Legierská spolu se starostou obce, vysvětluje důvody jednotlivých změn v příjmech 

a výdajích.  

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočtové opatření č. 3 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 26 bylo schváleno. 

 

 

 

 

V Prostřední Bečvě 23.9 2022 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..   ……………………………. 

Vlastimil Barabáš, Ing. Jan Mikulenka       starosta Ing. Radim Gálik 


